
KRKA

Rezultati
in prevzem

utišali kritike
Farmacevtska družba Krka ob polletju

z dobrimi rezultati. Napoved prevzema na Kitajskem,
za dividende 88 milijonov evrov

Damijan Toplak

Čeprav so se napovedova-
li različni scenariji vse do
zamenjave dolgoletnega

predsednika uprave Jožeta Cola-
riča, je včerajšnja skupščina delni-
čarjev Krke minila v pomirjajočem
ozračju. Iz nadzornega sveta je bila
odpoklicana Anja Strojin Štampar,
sama pa je pred tremi dnevi odsto-
pila Simona Razvornik Škofic, za
petletno mandatno obdobje sta ju z
današnjim dnem zamenjala Borut
Jamnik, prvi mož Modre zavaroval-
nice, in Hans-Helmut Fabrv, sedaj
že upokojeni nemški farmacevt.
Prav pri slednjem so se nekateri del-
ničarji Krke, na čelu s Kristjanom
Verbičem iz VZMD, spraševali, ali
bi lahko obstajal konflikt intere-
sov, saj je Fabrv v preteklosti delal
tako za Novartis kot njegovo gene-
rično divizijo Sandoz, kamor spada
tudi Lek.

Obeta se prodor na najbolj
obljuden kitajski trg

Včerajšnja skupščina, na kateri je
bilo zastopanih 55,6 odstotka delnic

z glasovalno pravico, je potekala za
Krko nenavadno dolgo, skoraj tri
ure. Predsednik Krkine uprave Jože
Colarič si je vzel veliko časa, da je
delničarjem podrobneje pojasnil
preteklo in aktualno poslovanje ter
načrte za naprej. Ob tem je presene-
til z nadpovprečnimi rezultati Krke
za letošnje prvo polletje, ko je ta na
ravni skupine dosegla 655 milijo-
nov evrov prihodkov ali 8,5 odstot-
ka več kot pred letom dni. Gonilo
Krkine rasti prihodkov sta bili
regiji vzhodne in srednje Evrope,
še naprej pa so prihodki upadali v
zahodni Evropi, a že v nekaj mese-

cih naj bi se tudi tam padec prihod-
kov ustavil. Zelo spodbudna je bila
tudi ocena polletnega dobička, ki
ga je bilo 91,7 milijona evrov ali 31
odstotkov več kot v lanskem prvem
polletju. Colarič je izpostavil, da je
bila njihova politika količinske rasti
prodaje v preteklosti ključna, da
lahko sedaj žanjejo takšne rezulta-
te. V prvem polletju so dosegli 84
odstotkov lanskega celoletnega do-
bička, ki pa so ga zniževale valutne
razlike v vzhodni Evropi in padajoče prodajne marže v
zahodni Evropi, oboje pa se zdaj očitno izboljšuje.

Delničarji so na čelu s SDH podprli predlog uprave in
nadzornega sveta, da se za dividende nameni 2,75 evra
bruto na posamezno delnico ali skupno 88,6 milijona
evrov, pri čemer se bodo dividende pričele nakazovati že
20. julija. Z zanimanjem so delničarji prisluhnili napove-
dim Colariča, da naj bi Krka še do konca letošnjega poletja
prevzela manjše farmacevtsko podjetje na vzhodu Kitaj-
ske, s čimer bi si odprla vrata na ta skoraj 1,4-milijardni
trg. S prevzemom tega podjetja, ki sicer trenutno ustvari
manj kot deset milijonov evrov letnega prometa, so se v
Krki začeli ukvarjati že konec lanskega leta. Colarič je pre-
pričan, da bo prevzem uspešno izveden, če pa ne bo, imajo
nagledane druge prevzemne tarče. O imenu podjetja Co-
larič ni želel govoriti, da ne bi prevzem padel v vodo, ima
pa omenjeno podjetje proizvodni del, posebno močno pa
je na regulatornem področju kakor na področju razvoja. V
kitajskem podjetju naj bi imela Krka 51 odstotkov lastni-
štva, obstoječi lastniki 24 odstotkov, tretji lastnik pa četr-
tino lastništva. Zapisana je tudi, tako Jože Colarič, posebna
klavzula, da pri morebitnih dokapitalizacijah Krka sode-
luje z vsaj 51 odstotki in tako ohranja večinsko lastništvo
v podjetju. Ob tem je poudaril, da Krka s prevzemi ne gre
z glavo skozi zid, ampak se zadev loteva konzervativno in
previdno kakor samega poslovanja. Že v novembru bodo
pripravili strategijo za obdobje v letih 2018 do 2022.

Spravljivi nadzorniški toni

Zadeve je po skupščini delničarjev
Krke skušal miriti tudi prvi nadzor-
nik Jože Mermal, sicer predsednik
uprave ljubljanskega BTC-ja. Povedal
je, da so aktualni Krkini rezultati iz-
jemni, se je pa treba zavedati, da gre
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pri poslovanju podjetij vedno lahko
tako navzgor kot navzdol in zato
iz enega slabšega poslovnega leta,
kakor je bilo lansko, ne bi smeli pre-
hitro delati zaključkov. Prav tako je
zanikal, da bi bil nadzorni svet Krke
podrejen upravi, saj stalno preverja-
jo njihove dosežke in upravi Krke za-
upajo. Razmišljanje SDH kot največje
lastnice Krke pa je pospremil z be-
sedami, da ni nič nenavadnega, če
preverjajo poslovanje družbe in po
potrebi zamenjajo kakšnega nad-
zornika. Mermal še upa, da se bodo
strasti okrog Krke tako v dobrobit
delničarjev kot 12 tisoč zaposlenih
in same družbe čim prej umirile, da
bo lahko družba uspešno poslovala
naprej.

"Krka s prevzemi
ne gre z glavo
skozi zid"

Števec

655
milijonov evrov prihodkov
ima Krka ob polletju,
to je 8,5-odstotna rast.

31
odstotkov je višji polletni čisti
dobiček.

12.188
zaposlenih z agencijskimi delavci
ima Krka.

51
odstotkov lastništva naj
bi imela Krka v kitajskem podjetju,
če ji uspe prevzem.
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Krka je letos močno Izboljšala poslovanje. Foto: Sašo BIZJAK
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